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Vraag 1270: Raadslid Geert Van Tieghem (19/04/2020) 
 

Invorderingsdossiers stad Brugge via gerechtsdeurwaarder  

  

In boekdeel 2 van de jaarrekening 2019 (blz. 107) lezen we dat de stad bij manifeste 

wanbetalingen van facturen (zowel fiscaal als niet fiscaal ) een gerechtsdeurwaarder gaat 

inschakelen. Hieromtrent hebben wij volgende vragen :  

• • Met welk gerechtsdeurwaarderskantoor werkt de stad momenteel samen ? 

(2019/2020 en verder)  

• • Wanneer en op welke basis is deze samenwerking tot stand gekomen? Welke 

procedure werd door de stad gevolgd ?  

• • Hoeveel dossiers werden door de stad Brugge in 2019 aan een 

gerechtsdeurwaarderskantoor overgemaakt en wat was de overeenstemmende globale schuld ?  

 

Antwoord 1270:  

 

Invorderingsdossiers stad Brugge via gerechtsdeurwaarder 

 

Met welk gerechtsdeurwaarderskantoor werkt de stad momenteel samen? (2019/2020 

en verder) 

De stad werkt met verschillende deurwaarderskantoren. 

Voor de niet-fiscale ontvangsten wordt er momenteel gewerkt met B.T.O. gerechtsdeurwaarders, 

Dikaioma gerechtsdeurwaarders en gerechtsdeurwaarders Willems en Matthys. 

Voor de fiscale ontvangsten wordt er momenteel gewerkt met B.T.O. gerechtsdeurwaarders. 

 

Wanneer en op welke basis is deze samenwerking tot stand gekomen?   Welke procedure 

werd door de stad gevolgd?  

Voor de nieuwe wetgeving overheidsopdrachten 2016 was het aanstellen van 

gerechtsdeurwaarders niet onderworpen aan deze regelgeving. 

Toch heeft de stad Brugge voor een 1ste keer een vergelijkende procedure gevoerd voor de 

aanstelling van gerechtsdeurwaarders in 2010. 

Voor de aanstelling van de deurwaarders voor de inning van de -eerst belasting, daarna- retributie 

parkeren in 2011, werd geen specifieke procedure gevoerd. De deurwaarders die de dwangbevelen 

behandelden voor de stad Brugge voor andere belastingen/retributies, voerden deze bijkomende 

opdracht uit omdat parkeren in de beginfase geïnd werd op basis van een belastingreglement. Ook 

voor de inning van de facturen van de diensten werd een bijkomende deurwaarder aangesteld.  



 
 
 
 
 
 

De deurwaarders blijven opdrachten krijgen van de stad indien ze de opdrachten kwaliteitsvol, 

tijdig, en klantvriendelijk uitvoeren. Er zijn inmiddels ook een aantal deurwaarders die hiervoor niet 

langer in aanmerking komen. Dossiers dienen immers tijdig en kwaliteitsvol afgehandeld te 

worden. 

 

Vanuit de dienst financiën werd een nota voorgelegd aan het College op 15/6/20: 

overheidsopdracht voor het aanstellen van een gerechtsdeurwaarder voor het verlenen van 

juridische diensten voor debiteurenbeheer. 

De juridische dienstverlening door gerechtsdeurwaarders valt onder de regelgeving 

overheidsopdrachten, maar dan wel onder het soepelere regime van de sociale en andere 

specifieke diensten. Het soepelere regime houdt voornamelijk in dat er meer mogelijkheden zijn 

om gerechtsdeurwaarders aan te stellen via een onderhandelingsprocedure. Enkele specifieke 

diensten van gerechtsdeurwaarders zijn wel expliciet uitgesloten van de huidige regelgeving 

overheidsopdrachten, namelijk indien de gerechtsdeurwaarders worden aangewezen door een hof 

of een rechtbank, of door de wet om specifieke taken uit te voeren onder toezicht van deze 

rechtscolleges. De tussenkomst van gerechtsdeurwaarders in het kader van debiteurenbeheer op 

vraag van een openbaar bestuur, valt niet meteen onder de voormelde uitzondering. Vandaar dat 

de stad Brugge in 2020 een overheidsopdracht lanceert onder het soepelere regime. In het 

coronajaar 2020 is er geen dwanguitvoering waardoor de ingang van deze overheidsopdracht zal 

starten op 1 januari 2021. Op die manier kan er maximaal rekening gehouden worden met de 

genomen beleidsopties uit het Brugse beleidsprogramma en het MJP20-25. 

 

Hoeveel dossiers werden door de stad Brugge in 2019 aan een 

gerechtsdeurwaarderskantoor overgemaakt en wat was de overeenstemmende globale 

schuld ? 

 

 

Niet-fiscale ontvangsten 

 

1/diensten 

2019 Geregeld 83 18.043,37 

2019 A dossiers 2 0,00 

2019 Gestopt met kost 1 99,10 

2019 Gestopt zonder kost 26 4.739,29 

2019 
Gestopt door 

opdrachtgever 
1 50,00 

2019 In uitvoering 27 5.302,87 

2019 In uitvoering bij CFR 5 4.570,10 
       

  Totaal 2019 145 32.804,73 

 

2/parkeren 

 

2019 dossiers geregeld 5.383 429.957,00 

2019 dossiers openstaand 905 37.239,00 

        

  Totaal 2019 6.288 467.196,00 

 

3/ fiscale dossiers 

2019 
Dossiers doorgestuurd 

voor inning 
1.613 366.628,66 

                  



 
 
 
 
 
 

 

 

Vraag 1271: Raadslid Karin Robert (26/05/2020) 
 

Pleintjesplan/Operatie Perforatie 

 

Graag kreeg ik meer informatie ivm het 'Pleintjesplan' - 'Operatie Perforatie'  

Nu wordt vermeld op de website van Brugge.be :  

 

In het Beleidsprogramma 2019-2024 zijn een aantal actiepunten opgenomen om van Brugge een 

levendige stad te maken. Zo "streeft" het stadsbestuur "naar de opmaak" van een ‘pleintjesplan’ 

met inrichting van vrijetijdszones en terrassen.  

 

Er wordt gefaseerd tewerk gegaan in de aanpak van de pleinen te Brugge.  

Het Sint-Jansplein, de Woensdagmarkt, het Kraanplein, ...  

 

Hierbij volgende vragen....  

 

1. Wat zijn de belangrijkste principes bij 'Operatie Perforatie' ofte 'Het Pleintjesplan'?  

- Wordt gestreefd naar een bepaalde hoeveelheid vermindering verharding? (Procentueel - 

hoeveel?)  

- Wordt op de pleintjes verharding vervangen? Waardoor? Door groen, door waterdoorlatende 

verharding,  

verharding met natuurlijke infiltratie,...?  

- Zal er aandacht zijn voor verkoelende infrastructuur op de heraangelegde pleinen:  

witgekleurde materialen, schaduwinfrastructuur, ...  

- Wordt er aandacht besteed naast ruimte voor groen, ruimte voor water?  

- Wordt ook gedacht aan waterdoorlatende parkeerplaatsen bij de heraanleg van pleinen?  

- Wordt gedacht aan een opvangen van regenwater in een ondergrondse infiltratievoorziening?  

3. Hoe worden de inwoners betrokken bij de heraanleg van de pleinen?  

4. Wordt de aanpak gekaderd in een groter geheel: een klimaatplan? 

5. Er wordt gesproken van 'Het pleintjesplan' en 'Operatie Perforatie' . Wordt hiermee hetzelfde 

bedoeld?  

6. Waar vind ik integraal het 'Pleintjesplan' / het plan horend bij 'Operatie Perforatie 

 

Antwoord 1271:  

 

Pleintjesplan – operatie perforatie 

 

Geacht raadslid,  

 

In antwoord op uw schriftelijke vraag kunnen wij het volgende melden. 

 

Wat zijn de belangrijkste principes bij 'Operatie Perforatie' ofte 'Het Pleintjesplan'? 

Met de term ‘Operatie Perforatie’ spreken we over onthardingsacties. 

Ontharding (als onderdeel van verbeterd stedelijke regenwaterbeheer) brengt heel wat voordelen 

met zich mee:  

- het regenwater kan beter infiltreren in de bodem (minder regenwaterafvoer, minder kans op 

wateroverlast, aanvullen grondwaterreserves) 

- meer groen en water koelen af (absorptie zonnewarmte, afkoeling in de zomer) en gaan zo 

het ‘stedelijk hitte-eiland’ effect tegen  

- biodiversiteit groeit (aantrekken vogels en insecten door planten en bomen) 

- belevingswaarde vergroot door groene omgeving (meer zuurstof en meer rust). 

 



 
 
 
 
 
 

Wordt gestreefd naar een bepaalde hoeveelheid vermindering verharding? (Procentueel - 

hoeveel?) 

We streven (nog) geen harde procenten of cijfers na. Wel streven we ontharding na waar we 

kunnen, bij grote en kleine projecten. Elk procent dat gerealiseerd kan worden, is een meerwaarde. 

Hier harde streefcijfers aan vasthangen kan contraproductief werken. Elke ontharding moet ook 

afgewogen worden met de verschillende functies op het openbaar domein: verkeerscirculatie, 

parkeren, terrassen, … 

 

Wordt op de pleintjes verharding vervangen? Waardoor? Door groen, door 

waterdoorlatende verharding, verharding met natuurlijke infiltratie,...? 

De verharding wordt vervangen door groen waardoor regenwater meer en beter kan infiltreren in 

de bodem. Vervanging door verharding met infiltratiemogelijkheden is minder aangewezen, gezien 

dergelijke half-verharding of geperforeerde verharding een groeiplaats is voor ongewenste kruiden, 

wat ons streven naar een net openbaar domein tegen gaat. 

 

 

 

Zal er aandacht zijn voor verkoelende infrastructuur op de heraangelegde pleinen:  

witgekleurde materialen, schaduwinfrastructuur, ... 

We streven naar maximaal behoud en aanplant van bijkomende bomen (vb. via het project ‘300+ 

bomen’). Die zorgen voor schaduw, verlagen de temperatuur door verdamping vanuit het 

bladoppervlakte, dragen bij aan een aangenaam stadslandschap en verzekeren ook in de donkere 

wintermaanden voldoende lichtinval (door bladval). 

  

Wordt er aandacht besteed naast ruimte voor groen, ruimte voor water? 

Naast groen in de stad is (regen)water(beheer) in de stad een onderdeel van het 

klimaatadaptatieplan.  

Momenteel wordt er via de Brugse pilot in het EU project Nature Smart Cities onderzocht hoe (en 

waar) de ingebuisde Kerkebeek opengemaakt kan worden. Ook bij heraanleg van weginfrastructuur 

en parken trachten we maximaal ruimte te maken voor water. Dit door voldoende ruim 

gedimensioneerde rioleringen, (vb. in het project Bloemenwijk) ondergrondse regenwaterputten 

met een slim sturingssysteem en wadi’s te voorzien. 

 

Wordt ook gedacht aan waterdoorlatende parkeerplaatsen bij de heraanleg van pleinen? 

Wanneer wenselijk wordt dit toegepast onder de vorm van grasbetontegels.  

 

Wordt gedacht aan een opvangen van regenwater in een ondergrondse 

infiltratievoorziening? 

Ja, er wordt bij nieuwe ontwerpen gewerkt met ondergrondse regenwaterbuffering, zoals voorzien 

bv in de Bloemenwijk. 

 

Hoe worden de inwoners betrokken bij de heraanleg van de pleinen?   

Burgers worden betrokken bij elk investeringsproject d.m.v. een inspraak- en 

terugkoppelingsmoment. Deze communicatiemomenten worden georganiseerd onder de vorm van 

infomarkten, presentaties, rondleidingen of workshops. Naargelang de grootte van de te 

verwachten groep wordt de methodiek aangepast, alsook naar het type project. Zo worden de 

insteken voor speelpleinen anders geformuleerd dan deze voor de heraanleg van een woonstraat. 

Wanneer het investeringsproject éénmaal in realisatie gaat, worden burgers betrokken d.m.v. 

bewonersbrieven, meldingskaarten of algemene info in bijvoorbeeld het stadsmagazine. 

Alle info wordt systematisch voorzien op de website van de stad waar plannen en nota’s nagelezen 

kunnen worden. 

 

Wordt de aanpak gekaderd in een groter geheel: een klimaatplan? 

Alles wat ontharden en vergroenen betreft is klimaatadaptatie in functie van een klimaatrobuuste 

stad en omgeving. 



 
 
 
 
 
 

Klimaatadaptatie is één van de resultaatgebieden van het nieuwe klimaatplan ‘Zorgen voor morgen 

begint vandaag’. 

 

Er wordt gesproken van 'Het pleintjesplan' en 'Operatie Perforatie' .  Wordt hiermee 

hetzelfde bedoeld? 

Operatie Perforatie en het Pleintjesplan zijn niet hetzelfde. 

Punt 140 van het Brugs beleidsprogramma 2019-2024 vermeldt: ‘We maken een ‘pleintjesplan’ 

met inrichting van de vrijetijdszones en terrassen.  

We gaan na welk plein wat aankan en bespreken spreiding in tijd en een aantal evenementen per 

plein.’ 

 

We zetten er onze schouders onder om dit plan ook te realiseren op het terrein. De geplande 

heraanleg van het Kraanplein kadert hier inderdaad in. Maar op heel wat locaties werden ook al 

werken afgerond om de Brugse pleintjes aantrekkelijker, levendiger en groener te maken. Denken 

we hierbij aan het Sint-Jansplein, de Woensdagmarkt, de Mallebergplaats, de zone van de Burg 

onder de bomen, de Vismarkt, het Achiel Van Ackerplein, het plein aan de achterkant van het 

station, enzovoort. 

 

Deze aanpak wordt gesmaakt door de Bruggeling. We zijn dan ook vastbesloten om ook de 

volgende andere Brugse pleintjes aan te pakken: 

- Jan Van Eyckplein 

- Huidevettersplein 

- Guido Gezelleplein 

- Stationsplein voorkant 

- Markt Zeebrugge 

- Perretje 

- Pleintje aan Stella Mariskerk 

- Pleintje aan de Joseph Wautersstraat 

- enzovoort 

 

Operatie Perforatie is een campagne van Infopunt Publieke Ruimte en Aquafin waarbij men zoveel 

mogelijk gemeentebesturen wil aanzetten tot ontharden van de openbare ruimte - 

https://www.operatieperforatie.be/ 

Eind vorig  jaar werd een oproep voor onthardingsprojecten gelanceerd waarop Brugge twee 

dossiers indiende (Bloemenwijk en Kleine locaties). In Brugge gebruiken we ‘Operatie Perforatie’ 

als noemer voor alle onthardingsacties. 

 

Waar vind ik integraal het 'Pleintjesplan' / het plan horend bij 'Operatie Perforatie'? 

Het pleintjesplan is opgenomen in de investeringsplanning openbaar domein 2020-2022. Operatie 

Perforatie is een campagne van Infopunt Publieke Ruimte en Aquafin waarbij men zoveel mogelijk 

gemeentebesturen wil aanzetten tot ontharden van de openbare ruimte - 

https://www.operatieperforatie.be/ 

 
 

Vraag 1272: Raadslid Paul Jonckheere (26/05/2020) 
 

Uitleen boeken uit de stedelijke bibliotheek aan jongeren  

 

De laatste tijd worden veel bezorgde vragen gesteld over het niveau van het onderwijs. Meer 

specifiek is het “begrijpend lezen” blijkbaar een pijnpunt. Met velen samen kunnen wij hier aan een 

verbetering werken. Ook de aanmoediging van het lezen in het algemeen. Graag vernam ik welke 

initiatieven de stedelijke bibliotheek de laatste jaren nam naar de jongeren om ze tot meer lezen 

aan te zetten. En daarbij de vraag welke de evolutie is in het aantal uitleningen door jongeren van 

boeken aan jongeren.Graag de cijfers van de uitleningen aan jongeren vanaf 2012 tot heden. 

 

https://www.operatieperforatie.be/
https://www.operatieperforatie.be/


 
 
 
 
 
 

Antwoord 1272:  

 

Uitleningen stedelijke bibliotheek aan jongeren 

 

Van Brugge leent naar Brugge Leest 

 

Recente resultaten uit o.a. het PIRLS- en PISA-onderzoek tonen dat de leesvaardigheid en 

leesmotivatie bij Vlaamse leerlingen de laatste jaren sterk daalden. Dit is een zorgwekkende trend, 

aangezien gebrekkige leesvaardigheid de persoonlijke en maatschappelijke ontwikkeling in de weg 

kan staan. De cijfers uit de Brugse bibliotheek bevestigen deze trend. Samen met de scholen en 

andere leesactoren in de stad spant ze zich in om het lezen te stimuleren.  

 

Leencijfers jongeren 2012-2019 

 

De lenerscijfers hebben betrekking op het algemeen gebruik van de bibliotheek door deze 

leeftijdsgroep op de eigen lidkaart (dus niet via de ouders). Hier stellen we een gestage lichte 

daling vast. Twee kanttekeningen: Er is geen referentiecijfer om na te gaan hoe de Brugse cijfers 

zich verhouden ten opzichte van andere steden. Ook geeft dit cijfer niet weer dat de bibliotheek 

veel gebruikt wordt door jongeren als ontmoetings- of studieplek. 

 

leners 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 evolutie 

12-14j 2516 2563 2511 2259 2379 2265 2285 2283* (-9%) 

15-17j 3049 2926 2825 2804 2845 2800 2787 2726* (-11%) 

*2019 is negatief beïnvloed door de sluiting van De Zorge 

 

Behalve een algemene daling van het aantal personen is er ook een daling van frequentie. De 

leencijfers reflecteren ook hier dus de maatschappelijke trend. Het scharniermoment ligt rond de 

12 jaar. De ontleningen voor kinderen jonger dan 12 zijn die periode nauwelijks gedaald (-2%). De 

ontleningen voor klassen zijn zelfs met 36% gestegen. Opvallend is dat er inmiddels meer geleend 

wordt in het hoger secundair. Vermoedelijk is dit het gevolg van het succes van de samenwerking 

met het onderwijs (o.m. de leeslijsten en de boekenproeverij). 

 

ontleninge

n 

2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 evolutie 

12-14j 34557 32592 32316 30725 29269 26979 23383 23031

* 

(-33%) 

15-17j 31199 30847 28610 26915 27635 25498 27057 24213

* 

(-22%) 

*2019 is negatief beïnvloed door de sluiting van De Zorge 

Welke acties onderneemt de Openbare Bibliotheek? 

 

Stimuleren van leesplezier 

Intrinsieke leesmotivatie is een belangrijke pijler binnen een positieve leesspiraal. Als je ervaren 



 
 
 
 
 
 

hebt dat lezen plezierig is, wil je dat opnieuw beleven en lees je meer. Hierdoor word je beter in 

lezen met weer meer leesplezier tot gevolg. Het is van belang dat kinderen voldoende uitgedaagd 

worden binnen hun mogelijkheden en zich zo verder kunnen ontwikkelen. De bibliotheek werkt 

sensibiliserend en ondersteunend. We trachten de kinderen bewust te maken van hun eigen 

interesses en competenties (leesprofiel) en hen te begeleiden bij hun keuze door hen een variatie 

aan titels aan te reiken. Hierbij wordt onder meer rekening gehouden met het leesniveau, met 

diversiteit en meertaligheid en met specifieke leesbeperkingen (zie het taalpunt voor kinderen). De 

functie van lezen wordt breed opgevat, dus niet alleen intellectueel-vormend, maar ook cultureel 

verrijkend, esthetisch genietend, creatief verwerkend, ontspannend… Ten slotte stimuleren we het 

praten over boeken in gezin, kinderopvang, klas, groep of breder. 

 

Doorgaande leeslijn 

Leesvaardigheid wordt geleidelijk aan opgebouwd vanaf zeer jonge leeftijd. Daarom is het van 

belang kinderen reeds vanaf voorschoolse leeftijd te stimuleren voor taal via voorlezen en 

prentenboeken, o.m. via het project Boekstart. Vanaf de kleuterklas biedt de bibliotheek een 

doorgaand programma aan via “de zevensprong” waar elk jaar een aspect van leesvaardigheid of 

leesmotivatie centraal staat. Ook het contact met de bibliotheek wordt reeds vroeg in 

gezinsverband en klasverband gestimuleerd. De leesbevordering naar jongeren toe werkt verder op 

deze basis en kan er niet los van gezien worden. 

 

 

Partner in lokale leesnetwerken om een stimulerende leesomgeving te creëren 

De bibliotheek is bekend als laagdrempelige toeleider naar collecties (leenfunctie). De focus werd 

gaandeweg uitgebreid naar een structurele aanpak voor leesbevordering, met als speerpunt het 

verrijken van het leesklimaat thuis, in de kinderopvang en op school. Vanuit haar unieke expertise 

rond leesbevordering bouwt ze aan een structurele samenwerking met talrijke partners op lokaal 

en bovenlokaal niveau om het lezen te bevorderen. Van Brugge leent, naar Brugge leest, dus.  

Het Boekstartproject ondersteunt het leesnetwerk voor de voorschoolse leeftijd. Dit gebeurt in 

samenwerking met Kind&Gezin en Iedereen leest. Elke basisschool in Brugge wordt momenteel 

bevraagd op het vlak van leesbeleid. We hopen deze bevraging ook uit te breiden in de volgende 

jaren naar het secundair onderwijs. Zo kan de bibliotheek de leesbevorderingspraktijk beter 

ondersteunen en stimuleren. Ook participeert de bibliotheek in een onderzoeksproject met Vives 

om structureel te werken rond lokale leesnetwerken. 

 

Leesbevorderingsactiviteiten naar jongeren (12-18) toe 

● Een eerste sleutelmoment voor jongeren is de overgang naar het middelbaar onderwijs. 

Vaak gaat dit gepaard met een wisseling van school en van bibliotheek. In het eerste jaar focussen 

we op een vernieuwde kennismaking met de bibliotheek: rondleiding, collectieaanbod en catalogus. 

● De KJV (Kinder- en Jeugdjury Vlaanderen) richt zich naar kinderen en jongeren tussen 4 en 

16 jaar. Elk jaar lezen en bespreken juryleden acht boeken. In de meeste gevallen komen ze 

samen in leesgroepen, begeleid door vrijwilligers, om te praten over de boeken. Groep 5 en 6 zijn 

gericht op de eerste en tweede graad van het secundair onderwijs. Nadien stromen jongeren door 

naar de begeleiding of verwijzen we door naar de bestaande jongerenboekenclub in boekhandel De 

Meester. De bibliotheek overweegt ook een eigen leesgroep voor die leeftijd. 

● De drie tweejaarlijkse leeslijsten voor elk van de graden van het secundair onderwijs 

bevatten zowel jeugdromans als volwassenenliteratuur. Er zijn heel wat recente boeken in 

opgenomen. Naast titel, auteur en cover vind je ook de korte inhoud van het boek, een aanduiding 

van het genre, de moeilijkheidsgraad en of het een jeugdboek is of een boek uit de collectie voor 

volwassenen. De leeslijsten worden actief gepromoot naar het onderwijs (2344 verdeeld in 2019-

2020). Ook de collectie wordt uitgebreid met extra exemplaren zodat er voldoende aanwezig zijn. 

Daarnaast zijn er ook leeslijsten Frans en Engels.  



 
 
 
 
 
 

● Een tweede sleutelmoment is de overgang van de jeugdbibliotheek naar de 

volwassenenbibliotheek. Dit varieert per kind, maar valt grosso modo samen met de tweede graad. 

Niet alleen de genreplaatsing is een hulp om hun weg te vinden. Ook worden boeken die we qua 

inhoud, schrijfstijl of thema een aanrader vinden voor jongeren vanaf veertien jaar als zoekhulp 

gelabeld met “Tips voor jongeren”. 

● Een bijzonder succesvolle activiteit om deze overgang te begeleiden is de boekenproeverij. 

Deze workshop helpt leerlingen ontdekken welk type lezer ze zijn en maakt hen wegwijs in het 

ruime aanbod van romans in de jeugdafdeling en in de afdeling voor volwassenen. De 

boekenproeverij kan gemakkelijk gekoppeld worden aan een leesopdracht voor lessen Nederlands. 

De boekenproeverij bestaat uit twee luiken: een boekenbabbel in de klas, waarbij een 

bibmedewerker naar de klas komt met een koffer vol boeken. Die vormt de basis voor een lesuur 

vol leesbevorderende activiteit. Daarna volgt een tabletinstructie in de bib, waarbij de leerlingen via 

een opdrachtenparcours een boek leren uitkiezen dat bij hen past. Met een tablet in de hand 

doorlopen de leerlingen een opdrachtenparcours. In 2018-19 bereikte de bibliotheek zo meer dan 

800 leerlingen (41 klassen). Leerlingen zijn enthousiast over deze vernieuwende manier om boeken 

te ontdekken. 

● Daarnaast worden jongeren ook uitgenodigd op Gedichtendag en kunnen klassen van het 

tweede en derde middelbaar inschrijven voor de poëzie-ateliers. Dit jaar gingen we aan de slag 

met Slam Poetry onder begeleiding van Woord Omhoog.  

● We mogen ook de instructie voor OKAN zeker niet vergeten: van alle jongeren die in de 

OKAN-klas de bib leren kennen, zie je er zeker een paar achteraf terug in de bibliotheek snuisteren 

tussen de boeken. 

● Voor Buso en BSO ontwikkelden we een tabletrondleiding waarbij de leerlingen op zoektocht 

gaan en zo de bibliotheek actief leren kennen. Deze rondleiding is makkelijk aanpasbaar zodat ze 

voor verschillende doelgroepen ingezet kan worden. De duur van de rondleiding bepalen we in 

overleg met de leerkracht. 

● In de laatste graad is er aandacht voor letterkundig lezen en boek- en 

literatuurgeschiedenis. Zo werden er lespakketten uitgewerkt rond Guido Gezelle (zie 

ww.gezelle.be). Men kan men in de bibliotheek terecht voor de Erfgoedkoffer voor een 

kennismaking met het middeleeuwse boek. 

● In de workshop onderzoekscompetentie leren leerlingen van het vijfde en zesde secundair 

omgaan met zoekstrategieën en het selecteren of evalueren van bronnen. Dit doen we aan de hand 

van een voorbeeldcase.  

Conclusie 

 

Er is werk aan de winkel. De bibliotheek vormt samen met school en gezin de drie grote pijlers van 

een lokaal leesbeleid. De voorbije jaren heeft de bibliotheek een uitgebreide waaier aan 

leesbevorderende activiteiten ontwikkeld, waarvan sommige baanbrekend zijn in Vlaanderen 

(aanpak boekstart, zevensprong, leeslijsten en boekenproeverij). De komende jaren zet ze verder 

in op een structurele ondersteuning van leesbevordering in de stad. 

 
 

Vraag 1273: Raadslid Dirk Barbier (2/06/2020) 
 



 
 
 
 
 
 

Inkom parking concertgebouw 

 

Verontruste burgers contacteren ons over de uitgang van de parking naar het concertgebouw. 

Genomen foto’s tonen dat de muren sterk zijn aangetast door vocht, met schimmelvorming op vele 

plaatsen. (zie foto's in bijlage) Geen fraai zicht voor wie, mooi opgekleed, het concertgebouw 

betreedt. Het meest aangetaste wordt verborgen onder doeken. 

 

Mijn concrete vragen: 

1- Wordt er iets ondernomen om dit tegen te gaan ? 

2- Kan dit mooi geschilderd worden ? 

3- Is dit een opdracht te vervullen door de stad of eerder door Interparking ? 

 

Hartelijk dank voor opvolging en aanpak.  

 

  
 

 

Antwoord 1273:  

 

Inkom Concertzaal Interparking 

 

Het beton is en was geconcipieerd als zichtbeton waardoor het niet zo evident is/was om hier iets 

aan te wijzigen, ook rekening houdend met de eventuele rechten van Robrecht en Daem-

architecten op het ontwerp.   

Het was de bedoeling om deze problematiek aan te pakken als een fasering in de uitbreiding, nl 

door het plaatsen van een lift. Dit zou ook een verbetering zijn in functie van de bezoekers van het 

Concertgebouw.  

Interparking meldt dat ze hier voorlopig geen prioriteit kunnen aan geven en zullen proberen het 

(tijdelijk) anders op te lossen.  

 


